

INWARD REMITTANCES

Sending remittances to UAE to credit to your account with Mashreq is very simple and convenient with our wide foreign offices network and corresponding banking arrangements worldwide.

INWARD REMITTANCES

Fund transferred from overseas to credit to your Mashreq Account UAE

- Direct and secure credit to your Mashreq account for inward remittances.
- Funds received in a different currency to your Mashreq account will be credited at the prevailing exchange rate.
- Free SMS Credit Alert

Receiving money to Mashreq Account UAE, you need the following details

- Your Full Name
- SWIFT CODE/BIC – BOMLAEADXXX
- Your banking details
- IBAN (International Bank Account Number)
- Purpose of Payment as per UAE Central Bank

Fees & Charges

Please click on the [link](#)

Disclosures

- Bank shall pay the actual amount of Telex/SWIFT transfers received in favor of the Customer after deducting the banking fees/charges and commissions.
- Bank shall credit all the incoming remittances of the Customer into the Customer's accounts in the currency of such accounts unless the Bank receives instructions contrary thereto from the Customer, and the deposit shall be at the exchange rate prevailing on the same day of deposit.
- Bank shall have the right to reject to pay for any transfer if the name of the beneficiary and/or his/her account number does not match the Bank's records or for any other reason.
- In case of an inward transfer the bank might seek additional information from the beneficiary which needs to be provide by the customer for the bank process the credit into beneficiary account etc

التحويلات الواردة

يعد إرسال الحوالات المالية إلى الإمارات العربية المتحدة لإيداعها في حسابك لدى بنك المشرق أمراً بسيطاً ومربحاً للغاية من خلال شبكة مكاتبنا الخارجية الواسعة والترتيبات المصرفية المتماثلة لهذا الغرض في جميع أنحاء العالم.

التحويلات الواردة

الأموال المحولة من الخارج لإيداعها في حسابك لدى بنك المشرق في الإمارات العربية المتحدة

- إيداع مباشر وآمن للتحويلات الواردة إلى حسابك لدى بنك المشرق
- سيتم إيداع الأموال المستلمة بعملة مختلفة في حسابك لدى بنك المشرق حسب سعر الصرف السائد
- تنبيه إيداع مجاني عبر الرسائل النصية القصيرة

لتلقي الأموال إلى حسابك لدى بنك المشرق في الإمارات العربية المتحدة، فأنت بحاجة إلى التفاصيل التالية:

- اسمك الكامل
- رمز السويفت / الرمز التعريفي للبنك - BOMLAEADXXX
- تفاصيلك المصرفية
- الآيبان (رقم الحساب المصرفي الدولي)
- غرض الدفعة حسب تعليمات مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي

الرسوم والتكاليف

يرجى الضغط على [الرابط](#)

توضيح

- يدفع البنك المبلغ الفعلي للتحويلات البنكية بالتلكس/السويفت المستلمة لصالح العميل بعد خصم الرسوم/التكاليف البنكية المعمول بها والعمولات
- يقوم البنك بإيداع كل التحويلات الواردة للعميل في حساب العميل وبعملة هذا الحساب، إلا إذا تلقى البنك تعليمات بغير ذلك من العميل. ويكون الإيداع بحسب سعر الصرف السائد في يوم الإيداع
- يحق للبنك رفض الدفع مقابل أي تحويل أو حوالة إذا كان اسم المستفيد و/أو رقم حسابه لا يتطابق مع سجلات البنك أو لأي سبب آخر
- في حال التحويل الداخلي، قد يطلب البنك معلومات إضافية من المستفيد والتي يجب أن يقدمها العميل للبنك لإجراء الإيداع إلى حساب المستفيد وما شابه ذلك من أمور